
 NIKOLA ZDUNIĆ:  

- Poštovane kolegice i kolege, poštovani gradonačelniče, zamjenici gradonačelnika,  

predstavnici upravnih tijela,  

moje pitanje odnosi se na status cjelovite obnove gimnazije Tituša Brezovačkog.  

U rujnu ove godine izvijestili ste da su preostali radovi na pet najsloženijih projekata 

obnove i da je prva za otvorenje upravo gimnazija Tituša Brezovačkog. Vidimo sad, tko ide sad 

s istoka zapravo Radićevom prema gore da su i skele već skinute, dakle vidi se napredak pa 

možete li nas izvijestiti o tome kada se očekuje otvorenje Gimnazije.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo  

Odgovor će dati, pročelniku je bilo, ne gradonačelniku je bilo upućeno, gradonačelnik. 

Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Jel' radi?  

Budući da se radi o obnovi nakon potresa onda će to dogradonačelnik.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet, izvolite.  

 

LUKA KORLAET:  

- Hvala na pitanju.  

Evo u toku su završne radnje odnosno otklanjanje nedostataka i ispitivanje instalacija 

nakon čega slijedi ono tzv. završno izvješće nadzornog inženjera obzirom da se radi po Zakonu 

o obnovu a ne po Zakonu o gradnji.  

Podsjetit ću radi se o cjelovitoj obnovi, dakle ne samo konstruktivnoj nego i o 

energetskoj obnovi kojom je ta stara školska zgrada postala zapravo nova. Izgleda kao stara a 

potpuno je osuvremenjena. Ima ojačanu konstrukciju, ima nove interijere, nove instalacije, 

novu opremu, dakle praktički nova zgrada uz jedan bonus, njezin tavan postao je aktivno 

potkrovlje, dakle osvojeni su i neki novi kvadrati koji će siguran sam školi dobro doći. 

Otvorenje je u ponedjeljak, 18.12. i svi ste naravno pozvani. Hvala.  

 

  


